

# တၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ် (7-12 တီၤ)

- ဝံသးစူးကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ် (7-12 တီၤ) တချုးဖဲန့ၣ်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်အံၤတက့ၢ်.
- ကွံၤဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်သမံထံပၢ်ပၢ်ကျဲၤလၢကွံၤဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်, တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်ကဘၣ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်န့ၣ်လီၤ.
- တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဖဲလံာ်ပတံထီၣ်တဘျီအံၤအပူၤတၢ်ကပၢ်ဝဲဒၣ်အမ့ၢ်တၢ်ခူသ့ၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

## ကွံၤဖိအတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ-

ကွံၤဖိအမံၤ- \_\_\_\_\_  
 ကျဲအမံၤ- \_\_\_\_\_  
 ကွံၤ- \_\_\_\_\_  
 မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိအမံၤ- \_\_\_\_\_

ကွံၤဖိအနီၣ်ဂံၢ် # : \_\_\_\_\_  
 ဝဲ, စံး(ပ)နီၣ်ဂံၢ်- \_\_\_\_\_  
 တီၤပတီၢ်- \_\_\_\_\_  
 လီၤတံစိနီၣ်ဂံၢ်- \_\_\_\_\_

## တၢ်ဂ့ၢ်ဂံၢ်ထံးလၢတၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်

ဝံသးစူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ် (လၢအလိၣ်ထဲ 1 ထံၣ်ဇၞး)*	သမံထံပၢ်ပၢ်ကျဲၤလၢကွံၤဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်-
1. ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ် TANF/FEP (တၢ်မၤစၢၤတၢ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်အတၢ်လိၣ်ဘၣ်အဂီၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်), တၢ်မၤစၢၤကျိၣ်စု မ့တမ့ၢ် တၢ်ပုၤတၢ်အိၣ်အခးက့	• တၢ်သမံထံပၢ်ပၢ်ကျဲၤတၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်အံၤညိအက့ၢ်ဂီၤတဖၣ်ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကမ့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဒိနီၣ်တၢ်ကျဲၤဝဲဒၣ်ဒီးန့ၣ်ယၢ်အတၢ်ဆၢတံၣ် မ့တမ့ၢ် အတၢ်အိၣ်အခးက့လၢအလံာ်ပတံထီၣ်အံၤအံၤအက့ၢ်န့ၣ်လီၤ.
2. ကွံၤဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်မၤဂ့ၢ်အိၣ်အခးက့တၢ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ် (SSI, ကြးဝဲဒၣ်ဖိသ့ၣ်လၢအနီၣ်ခိက့ၢ်ဂီၤတလၢပဲၤအဂီၢ်)	• တၢ်သမံထံပၢ်ပၢ်ကျဲၤတၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်အံၤအံၤအက့ၢ်န့ၣ်လီၤ.
3. ကွံၤဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ် McKinney-Vento တၢ်မၤစၢၤ.	• တၢ်သမံထံပၢ်ပၢ်ကျဲၤခိဖျိ McKinney-Vento တၢ်ရဲလိၣ်မၤသကိးအပူၤန့ၣ်လီၤ.
4. ကွံၤဖိအိၣ်ဝဲဖဲတၢ်အံၤထွဲကွၢ်ထွဲအလီၢ် (ဖဲယူထံၣ် မ့တမ့ၢ် လီၢ်ကဝိၤပဒိၣ်အတၢ်ကွၢ်ထွဲဖိလဲၣ်)	• ကွံၤဖိအိၣ်ဝဲဖဲတၢ်ကွၢ်ထွဲအပူၤအလီၢ်အိၣ်ဝဲလၢကပၢ်ပၢ်ကျဲၤထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်အတၢ်ကွၢ်ဒိဒီးတၢ်န့ၣ်ဆဲးလီၤမၤလၢကွံၤဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်, လၢတၢ်ဟ့ၣ်ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်အံၤခိဖျိတၢ်ဂ့ၢ်ပုၤတၢ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်မၤစၢၤဖိသ့ၣ်ဒီးဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ် မ့တမ့ၢ် ယူထံၣ်ဖဲသ့ၣ်တၢ်တၢ်တြၢ်ဝဲကျိၤန့ၣ်လီၤ.
5. ကွံၤဖိအိၣ်ဝဲဖဲတၢ်စၢၤတၢ်ကွၢ်ထွဲအလီၢ်	
6. ကွံၤဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်ဒီးန့ၣ်ယၢ်ဒီးသးလၢတၢ်ပၢ်ပၢ်ကျဲၤဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်/ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်အမံၤခိန့ၣ်လီၤ. ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်ခဲလၢာ်- _____ ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်ခဲလၢာ်- \$ _____	• တၢ်သမံထံပၢ်ပၢ်ကျဲၤဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်န့ၣ်ကဒါက့ၢ်တၢ်ခိအတၢ်ကွၢ်ဒိဒီး, လဲၣ်ဖိတဲၣ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်အလံာ်ပတံထီၣ်အံၤအံၤအက့ၢ်န့ၣ်လီၤ. (ကွၢ်ဘၣ်က ဘျဲးပ 2)

\* ဝံသးစူးကွံင်ညိကွံင်- ကွံၤကလိၣ်ဘၣ်ဝဲလၢနကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ပၢ်ပၢ်ကျဲၤတၢ်ကျဲၤဝဲဒၣ်ဒီးန့ၣ်ယၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်ပၢ်ပၢ်ကျဲၤလဲၣ်တီၤလံာ်မိၢ်လဲၣ်တက့ၢ်ဒိဒီးအံၤအပူၤဖဲလၢနဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်လဲၣ်ပတံထီၣ်တဘျီအံၤဆူန့ၣ်ကွံၤအခါတက့ၢ်. တၢ်ပၢ်ပၢ်ကျဲၤဝဲလၢတၢ်ကျဲၤဝဲဒၣ်ဒီးန့ၣ်ယၢ် မ့တမ့ၢ် McKinney-Vento အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မ့ၢ်တစူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်လၢထးနီၣ်တမံၤဘၣ်ဆၢန့ၣ်မ့ၢ်အိၣ်ဒီးပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်မၤစၢၤအသးအဂၤတဖၣ်အသိးန့ၣ်, ဝံသးစူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်ပၢ်ပၢ်ကျဲၤထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်ဃုထီၣ်အဂီၢ်တက့ၢ်. \_\_\_\_\_

## တၢ်အိၣ်အခးက့ၢ်လိၣ်ဝဲလၢတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်

- မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိကဘၣ်ပတံထီၣ်တၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ် (30) သီအတီၢ်ပုၤဖဲတၢ်ထီၣ်ကွံၤအိၣ်အခးက့ၢ်အလီၢ်ခဲန့ၣ်လီၤ.
- ကွံၤဖိလၢအနီၣ်ခိက့ၢ်ဂီၤတလၢပဲၤအဂီၢ်လၢကွံၤဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်အကတီၢ်န့ၣ်အဝဲသ့ၣ်အိၣ်အခးက့ၢ်ကိးဒီးတၢ်ဆၢကတီၢ်သးခဲ (30) သီလၢတၢ်ပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ကွံၤဖိလၢအဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်ဒီးန့ၣ်ယၢ်ဒီးဂီၢ်အကျိၣ်စုတၢ်ဂ့ၢ်ကိကဲထီၣ်သးခိဖျိလၢတၢ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်, တၢ်ဆူးတၢ်ဆါန့ၣ်န့ၣ်ကလဲၣ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်အခူဒိၣ်လီၤမၤအဂီၢ်, အိၣ်အခးက့ၢ်ဆၢကတီၢ်သးခဲ (30) သီတၢ်ထီၣ်ကွံၤအနီၣ်ခိက့ၢ်ဂီၤတလၢပဲၤအဂီၢ်လၢတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ဂ့ၢ်အံၤအဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်သမံထံပၢ်ပၢ်ကျဲၤဝဲလၢတၢ်ပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်အလီၢ်ခဲတၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ဂ့ၢ်အံၤအဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်သမံထံပၢ်ပၢ်ကျဲၤဝဲလၢတၢ်ပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်အလီၢ်ခဲတၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်ပတံထီၣ်အံၤဆူကွံၤခိ မ့တမ့ၢ် ကွံၤခိၣ်စၢၤအအိၣ်ဖဲတၢ်ထၢန့ၣ်မၤပုၤအံၤဝဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်ဟ့ၣ်ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကမံၤမိၢ်ခိၣ်ဝဲလၢအဂီၢ်တုၤလီၤလၢ ကွံၤမၤတၢ်ဆၢတံၣ်တစုဒီးဖဲန့ၣ်ကွံၤဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲန့ၣ်ဝဲလၢအလီၢ်ခဲတၢ်ကဟ့ၣ်ဟံၣ်ဖိဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ဆၢတံၣ်အတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်လီၤ. နကွံၤ ဖဲမ့ၢ်ကြးဝဲဒၣ်ဝဲလၢတၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်န့ၣ်လီၤ, ကွံၤပၢ်ပၢ်ကျဲၤန့ၣ်န့ၣ်လၢတၢ်မၤစၢၤတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆဲးလီၤမၤလၢ IOU တၢ်စူးကွံင်ညိကွံင်တၢ်အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်တသ့ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ယအာၣ်လီၤပၢ်ပၢ်ကျဲၤလၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒီးလဲၣ်တီၤလံာ်မိၢ်လၢတၢ်ဘျဲးစဲယုၣ်ဝဲအံၤမ့ၢ်ယတၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်အမ့ၢ်အတီၢ်ဒီးအဘၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်ပၢ်ပၢ်ကျဲၤဒီးယတၢ်န့ၣ်အဂ့ၢ်ကတၢ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

နံၤသီ \_\_\_\_\_ မိၢ်ပၢ်/ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိအမံၤ \_\_\_\_\_

**မပုလဲထဲဒဂ်လံင်ကဘျဲးပုအံၤဖဲလၢတၢ်ဃုထၢမ့ၢ်ဝဲဒဂ်နီၣ်ဂံၢ် #6 လၢအဘၣ်တၢ်ဃုထၢဝဲဖဲတၢ်ဂ့ၢ်ဂံၢ်ထံးလၢတၢ်စူးကွံၣ်ညိကွံၣ်တၢ်အလဲအပူၤန့ၣ်လီၤ**

**တၢ်သမံထံပၣ်ဂၢၢ်ပၣ်ကျၢၤတၢ်ဟံၣ်န့ၣ်လၢဟံၣ်ဖိဃီဖိခဲလၢအဂီၢ်-** (တၢ်ပၣ်ပနီၣ်ဝဲလၢကွံၣ်ဖိလၢအတၢ်ကြးဝဲဒီးတၢ်ဂ့ၢ်ခိၣ်တီလီၤလီၤဆီဆီအဖိခိၣ်.)

တၢ်ဆၢတဲၣ်ဟံၣ်ဃီတၢ်ဟံၣ်န့ၣ်ခိၣ်ဖျိတၢ်မၤအါထီၣ်ဝဲဒဂ်ဟံၣ်ဃီတၢ်ဟံၣ်န့ၣ်လၢတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤခဲလၢအဖိခိၣ်ဒီးဖဲန့ၣ်ဝံတၢ်ထီၣ်သၤတြီၤကွၢ်ဝဲဒီးပုအနီၣ်ဂံၢ်ဖဲဟံၣ်ပူၤဃီပူၤန့ၣ်လီၤ.

ဟံၣ်ဖိဃီဖိမ့ၢ်ဝဲဒဂ်ကရူၢ်လၢအဘၣ်ထွဲ မ့တမ့ၢ် တဘၣ်ထွဲဒီးပုတဂၤလၢလၢလၢအတမ့ၢ်ပုအိၣ်ဆိးဖဲကွံၣ်တၢ်ညူၣ်ထီၣ် မ့တမ့ၢ်

ဘီဒၢၢ်ဘၣ်ဆၣ်မ့ၢ်ပုလၢအအိၣ်ဆိးဝဲဒ်မ့ၢ်ကျိၤဝဲကွၢ်အတၢ်လီၢ်တခါအသိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤအိၣ်ညိမ့ၢ်ဝဲအဝဲသ့ၣ်အိၣ်ဆိးဖဲ ဟံၣ်တဖျၢၣ်ဃီအပူၤဒီးနီၤလိၣ်သကိးတၢ်လၢဘၣ်လၢအဖိခိၣ်အမ့ၢ်ဟံၣ်လဲ, မ့ၢ်အူလဲထံလဲဒီးတၢ်အိၣ်အလဲန့ၣ်လီၤ.

**ကွဲးဖျါထီၣ်တၢ်ဟံၣ်န့ၣ်တဖျၢၣ်ဖဲတၢ်ထုးစ့ၤလီၤဒဲးဝဲအခါဖဲအကြးလိၣ်သးဒီးလံာ်ကဘျဲးပု(တဖျၢၣ်)အပူၤတက့ၢ်.**

ဟံၣ်ဖိဃီဖိ(တဖျၢၣ်)	ဒီးန့ၣ်တၢ်ဟံၣ်န့ၣ်လၢတၢ်ဖဲတၢ်မၤအပူၤ (တချုးတၢ်ထုးစ့ၤလီၤအခါ)	ပုၣ်စ့ၣ်/အိၣ်ဘျဲးလၢမ့ၢ်ဒါအလဲ/ပုၤဂ့ၢ်ဝီတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ	တၢ်ဘီၣ်ညိအလဲ, တၢ်ကွၢ်ထွဲအလဲ, တၢ်မၤစၢၤဖိသ့ၣ်, တၢ်ဟံၣ်န့ၣ်အဂၤတဖျၢၣ်	တၢ်ပၣ်ဖိၣ်ပုၤတဂၤဘၣ်တဂၤ
မံၤလီၤစၢၤ, မံၤခိၣ်ထံး	တလါတဘျီတၢ်ဟံၣ်န့ၣ်	တလါတဘျီတၢ်ဟံၣ်န့ၣ်	တလါတဘျီတၢ်ဟံၣ်န့ၣ်	တၢ်ပၣ်ဖိၣ်တလါတဘျီတၢ်ဟံၣ်န့ၣ်ခဲလၢအ
	\$	\$	\$	\$
	\$	\$	\$	\$
	\$	\$	\$	\$
	\$	\$	\$	\$

**တၢ်ဟံၣ်န့ၣ်အဒိအတဲၣ်တဖျၢၣ်-**

ဒီးန့ၣ်တၢ်ဟံၣ်န့ၣ်လၢတၢ်ဖဲတၢ်မၤအပူၤ	ပုၣ်စ့ၣ်/အိၣ်ဘျဲးလၢမ့ၢ်ဒါအလဲ/ပုၤဂ့ၢ်ဝီတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ	တၢ်ဘီၣ်ညိအလဲ, တၢ်ကွၢ်ထွဲအလဲ, တၢ်မၤစၢၤဖိသ့ၣ်	တၢ်ဟံၣ်န့ၣ်အဂၤတဖျၢၣ်
ပုၤမၤတၢ်ဖိအလဲ, လါလဲ, စ့ဟ့ၣ်မ့ၢ်, တၢ်ဘၣ်သး တၢ်န့ၣ်ဘျုး, တၢ်ဟ့ၣ်လိးတၢ်မၤတအိၣ်အလဲ, တၢ်ဟ့ၣ်လိးပုၤမၤတၢ်ဖိအလဲ, ပုၣ်ဘျုးစဲတၢ်ဟံၣ်န့ၣ်လၢ	ပုၣ်စ့ၣ်, တၢ်မၤအါထီၣ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢတၢ်ဟံၣ်န့ၣ်, တၢ် အိၣ်ဘျဲးလၢမ့ၢ်ဒါအလဲ, ပုၤဂ့ၢ်ဝီတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢတၢ်ဟံၣ်န့ၣ် (ဃုဒီး SSI လၢဖိသ့ၣ်ဒီးန့ၣ်).	*TANF အလဲ*, တၢ်ဘီၣ်ညိအလဲ, တၢ်ကွၢ်ထွဲအလဲ, တၢ်မၤစၢၤဖိသ့ၣ်အလဲ.	နီၣ်ခိၣ်ကွၢ်ဂီၤတလၢပဲၤတၢ်န့ၣ်ဘျုး- တၢ်ထုးထီၣ်စ့လၢတၢ်ပၣ်ကီၤစ့အပူၤ- စ့အုၣ်ဒီးစ့အမ့ၢ်- တၢ် ဟံၣ်န့ၣ်လၢတၢ်စ့လိၣ်ခိၣ်ခိၣ်အပူၤ, တၢ်န့ၣ်န့ၣ်ဒီးတၢ်ဘျုးလီၤစ့, တၢ်မၤစၢၤထီၣ်ရီၤလၢပုၤတဂၤလၢ လၢတအိၣ်ဆိးဖဲဟံၣ်တဖျၢၣ်ဃီ- စီၤလိၣ်စီၤပတၢ်မၤစၢၤဒီးတန့ၣ်တဘျီတၢ်ဒီးန့ၣ်စ့- တၢ်ဒီး လဲဟံၣ်တၢ်ဟံၣ်န့ၣ်,-

\*တၢ်ဒီးန့ၣ် TANF တၢ်မၤစၢၤဒဂ်အတၢ်လၢအကြးဝဲဒီးတၢ်စူးကွံၣ်ညိကွံၣ်တၢ်အဘျုးအလဲတခါခါအခွဲးယၢ်န့ၣ်လီၤ. တလိၣ်ပၣ်ဖျါအါထီၣ်တၢ်ဟံၣ်န့ၣ်အတၢ်အုၣ်သးဆူညါဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစ့ၤကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်ဂ့ၢ်ဂံၢ်ထံးလၢတၢ်စူးကွံၣ်ညိကွံၣ်တၢ်အလဲအဂ့ၢ်ဒီးဆီထီၣ်လံာ်ပတံထီၣ်ဖဲတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး TANF ခွဲးယၢ်အဖိလံာ်တက့ၢ်. \*

တၢ်ကြာ  
လၢတၢ်ထီ - လါယီ 1 သီ, 2022 ယီ 30 သီ, 2023

ဟံၣ်ဖိဃီဖိအနီၣ်ဂံၢ်	တန့ၣ်ဘၣ်တန့ၣ်	တလါတၢ်တလါ	တလါခဲဘျီ	ခဲန့ၣ်တဘျီ	တန့ၣ်တဘျီ
1	17,667	1,473	737	680	340
2	23,803	1,984	992	916	458
3	29,939	2,495	1,248	1,152	576
4	36,075	3,007	1,504	1,388	694
5	42,211	3,518	1,759	1,624	812
6	48,347	3,029	1,015	1,860	930
7	54,483	4,541	2,271	2,096	1,048
8	60,619	5,052	2,526	2,332	1,166
လၢတၢ်မၤအါထီၣ်ဟံၣ်ဖိဃီဖိနီၣ်ဂံၢ် တဂၤစ့ၣ်စ့ၣ်,	6,136	512	256	236	118

